

المشاركون فى البحث	نوع النشر	عنوان البحث باللغة الانجليزية	عنوان البحث باللغة العربية	م
Gehan A Younis , Shereen Ali , Sabry Mohamed Amin , Heba A. Al-etyazidy	National	Effect of Educational Program about Intra-Hospital Safety Transportation of Critically Ill Patients on Nurses' Performance and Patients' Clinical Outcomes	تأثير البرنامج التعليمي حول النقل الآمن داخل المستشفى للمرضى ذوي الحالات الحرجة على أداء الممرضات والنتائج السريرية للمرضى	1
Gehan A. Younis , Asmaa Ibrahim Abo Seada , Safaa E. sayed Ahmed	National	Effect of Abdominal Massage on the Occurrence of Constipation among Critically Ill Ventilated Patients at Tanta Intensive Care Unit	تأثير تدليك البطن على حدوث الإمساك بين مرضى الحالات الحرجة المتصلين بالتنفس الصناعى بوحدة العناية المركزة بطنطا	2
-د سهير وحيد د امانى لطفي عبد العزيز د\رشا السيد م.م عبير فاروق	International	Effect of Emergency Nursing Measures on the Clinical Outcomes of Patients with Esophageal Varices Undergoing Endoscopy Thesis	تأثير الاجراءات التمريضية الطارئة علي النتائج السريرية لمرضى دوالي المرئ الخاضعين للمنظار	3

Heba A. Al-Metyazidy ¹ , Aliaa B. Nassar ² , Dalia E. Elsharawy ³ , Abeer F. El-Far ⁴	National	Effect of Implementing Nursing Measures on Thirst Perception among Patients in Chest Intensive Care Unit	تأثير الاجراءات التمريضية علي ادراك العطش بين مرضي صدر العناية المركزة	4
م منى عبد العاطى عطية ا.د. سامح كامل المراغى د زينب عادل علام	National	Effect of Implementing Nursing Interventions Bundle on Sleep Quality and Associated Delirium among Patients at Intensive Care Unit	تأثير تطبيق حزمة الرعاية التمريضية علي جودة النوم والهديان المصاحب بين المرضى بوحدته العناية المركزة	5
م حمدية احمد على ا.د. سامح كامل المراغى ا.م.د. شرين محمد دياب	National	Effect of Implementing Educational Program about Preventive Nursing Measures of Medical devices related Pressure Injuries on Nurses' Performance and Patients' Clinical Outcome	تأثير تطبيق برنامج تعليمي عن الإجراءات الوقائية التمريضية للاصابات المتعلقة بضغط الأجهزة الطبية على اداء الممرضين و النتائج السريرية للمرضى	6
ا.م.د. مروة فتح الله مصطفى ا.م.د. اسماء ابراهيم ابوسعدة	International	Medication Administration Errors and Barriers to Reporting: Critical Care Nurses' Point of View	أخطاء اعطاء الدواء والعوائق التي تحول دون الإبلاغ : وجهة نظر ممرضات الرعاية الحرجة	7

<p>ا.م.د. جيهان عبد الحكيم احمد يونس</p> <p>ا.م.د. اسماء ابراهيم ابو سعده</p>	National	Effect of Abdominal Massage on the Occurrence of Constipation among Critically Ill Ventilated Patients at Tanta Intensive Care Unit	تأثير تدليك البطن على حدوث الإمساك بين مرضى التهوية الحرجة بوحدة العناية المركزة	8
<p>Sheren M. Diab Heba A. Al- Metyazidy Soheir M. Weheida Sabry Mohamed Amin Zainab A. Allam</p>	International	Effect of Skin Massage using clove oil on Uremic Pruritus and Sleep Disturbance for End Stage Renal Disease Patients undergoing Maintenance Hemodialysis	تأثير تدليك الجلد باستخدام زيت القرنفل علي الحكة اليوريمية واضطراب النوم لدي مرضى الفشل الكلوي في المرحلة النهائية الخاضعين للغسيل الدموي	9
<p>Safaa Eid Sayed Hamdya Ahmed Ali Sameh Kamel El maraghi Sheren M. Diab 1</p>	National	Effect of Educational Program About Nursing Preventive Measures of Medical Devices Related Pressure Injuries on Nurses' Performance and Patients' Clinical Outcome	تأثير برنامج تعليمي علي اجراءات التمريض الوقائية المتعلقة بإصابات الضغط الناتجة عن الأجهزة الطبية على أداء الممرضين والنتائج السريرية للمرضى	10
<p>Shaimaa Abd El Salam Khalil Sheren</p>	National	Effect of Educational Program for Nurses on Clinical Outcomes of	تأثير برنامج تعليمي للممرضين على النتائج السريرية لمرضى السرطان الذين يعانون من ضغط الحبل الشوكي النقيلي.	11

Mohammed Diab Mohammed A. Alam El-Din Om Ebrahiem Ali. El-Melegy 4		Cancer Patients with Metastatic Spinal Cord Compression		
اد \ مجدي المصري ا.م.د\ هبه علي زين العابدين ا.م.د\ نجلاء حافظ دانجوي سعيد م.م\ محمد رشاد	National	Effect of Implementing Safety Bundle Regarding Alarm Fatigue on Nurses' Perception, Practices and Patients' Clinical Outcomes in Cardiac Care Units.	تأثير تطبيق الحزمة الأمانة تجاه الإنذار المجهد على إدراك وممارسات الممرضين والنتائج الإكلينيكية للمرضي بوحدات عناية القلب	12
اد \ نجوي رجب اد \ تيمور عبد الله دانجوي سعيد هدايه محمد سلام	International	Efficacy of Safety Nursing Measures on Clinical Outcomes of Patients Undergoing Emergency Trans radial Percutaneous Coronary Intervention.	فاعلية إجراءات تمريضية أمانة على النتائج السريرية للمرضى الخاضعين للتدخل الطارئ للشرايين التاجية عبر الشريان الكعبري	13
اد \ جيهان يونس اد \ غاده غنيمي دانجوي سعيد م.م\ محمود مرسي	National	Effect of Implementing Modified Valsalva Maneuver on Clinical Outcomes for patients with acute Supraventricular Tachycardia	تأثير تطبيق مناورة فالسالفا المعدلة علي النتائج السريرية لمرضي تسارع دقات القلب فوق البطيني الحاد	14

د/ رقية إبراهيم عبدالستار النجار	National	Effect of a Protocol of Care on Clinical Outcomes of Patients with Acute Ischemic Stroke at Neuro Intensive Care Unit	15	تأثير بروتوكول الرعاية على النتائج السريرية للمرضى الذين يعانون من السكتة الدماغية الإقفارية الحادة في وحدة العناية المركزة العصبية
خلود محمد محمود يوسف هيئه الإشراف.. د. جيهان عبد الحكيم يونس د. ياسر مصطفى حافظ د. هناء عاطف أحمد الينا	National	Effect of Implementing Nursing Measures about Hypoxemia for Critically Ill Patients Suffering from Ascites at Medical Intensive Care Unit 2023	16	تأثير تطبيق الإجراءات التمريضية عن نقص الأكسجين بالدم لمرضى الحالات الحرجة الذين يعانون من الاستسقاء بوحده عناية الباطنه المركزه
Hanaa Atef Elbana, Nader Elsayed Elsayed Elolemy, Safaa Eid Sayed Ahmed, Yasser Mostafa Hafez	National	Effect of Nursing-directed Protocol on the Occurance of Hypoglycemic Episodes among Patients at Medical Intensive Care Unit 2023	17	تأثير البرتوكول التمريضي الموجه على حدوث نوبات انخفاض سكر الدم بين المرضى في وحدة العناية المركزة الطبية
د/ ناديه العتر	National	Effect of Passive Muscle Exercises on Acquired Muscle Weakness among Critically Ill Patients.	18	

		Tanta Scientific Nursing Journal. 2024: 32(1)	
د/ نادية العنتر	National	Effect of Implementing Standardized Nursing Measures on Incidence of Pulmonary Atelectasis in Patients Undergoing Open Heart Surgeries. Tanta Scientific Nursing Journal. 2024: 33(2) Effect of Body Position Changes on Endotracheal Tube Cuff Pressure Measurements for Mechanically Ventilated Patients. Egyptian Journal of Health Care. 2024. 15 (2)	.1
د/ نادية العنتر	National	Effect of Implementing Neuro protective Nursing Strategy on Neurological Outcomes for Acute Ischemic Stroke Patients	19

رئيس القسم:

أ.د/ جيهان يونس